



Mötesgrupp
SRRS/Södra

Mötesort
Digitalt

Mötesdatum
2021-06-13

År/Mötesnr
2021/05

Närvarande

Jörgen Simonsson (vice ordförande), Katarina Grege (sekreterare), Felicia Bulkin (ledamot), Åsa Simonsson (suppleant) och Filip Ingebrigtsen (suppleant), Emmy Persson (suppleant).

Anmält förhinder

Ulrika Hall (ordförande), Dennis Jönsson (kassör), Jenny Rylander (ledamot), Helena Augzell (suppleant)

§44. Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

44.1. Val av protokollförare

Katarina Grege utsågs till protokollförare vid dagens möte.

44.2. Val av protokolljusterare

Filip Ingebrigtsen utsågs att justera protokollet från dagens möte.

44.3. Godkännande av dagordning

Styrelsen godkände dagordningen.

§45. Föregående mötesprotokoll

Inget att rapportera

§46. Rapport AU

Inga AU-beslut sedan föregående möte.

§47. Bordlagda ärenden

Inga bordlagda ärenden sedan föregående möte.

§48. Inkomna ärenden

Vet zoo rabatten på 10% gäller inte veterinärsfoder enligt en medlem. Jörgen har skickat förfrågan till Jessica Persson, men ännu ej fått svar.

§49. Ekonomiärenden

Inget att rapportera då kassör ej var med på mötet.

§50. Medlemsärenden

Inget att rapportera.

Justeras mötesordförande

Justeras protokolljusterare

Protokollförare

Jörgen Simonsson

Filip Ingebrigtsen

Katarina Grege



Mötesgrupp
SRRS/Södra

Mötesort
Digitalt

Mötesdatum
2021-06-13

År/Mötesnr
2021/05

Närvarande

Jörgen Simonsson (vice ordförande), Katarina Grege (sekreterare), Felicia Bulkin (ledamot), Åsa Simonsson (suppleant) och Filip Ingebrigtsen (suppleant), Emmy Persson (suppleant).

Anmält förhinder

Ulrika Hall (ordförande), Dennis Jönsson (kassör), Jenny Rylander (ledamot), Helena Augzell (suppleant)

§51. Aktiviteter

51.1. *Viltspårsmästerskapet blev lite tråkigt att det var uppdelat på två dagar och att man åkte hem när man gjort sitt spår. Saknade gemenskapen som man får om man gör det till ett event och grillar tillsammans. Mycket trevligare om man hade haft en gemensam prisutdelning, men det lades ju upp så här nu för att vara Corona-anpassat.*

51.2. *Emmy berättade om stadsvandringen i Lund som anordnades den 30/5. 7 st hundar med familjemedlemmar träffades på Källbybadet och gick upp i stan, gjorde olika övningar på vägen som att ta godis på trädstammar, upp på bänkar, stenar och andra föremål samt balansövningar. Alla hundarna skötte sig exemplariskt och vi fick väldigt många förfrågningar om rasen, varför vi var så många samt allmän nyfikenhet? En mycket trevlig promenad i strålande solsken.*

Jörgen nämnde att de andra avdelningarna hade berättat på samverkansmötet att dom anordnar olika promenader och vandringar.

51.3. *Katarina berättade om viltspårskursen vid Hovdala slott som startade förra söndagen och som skall vara under 6 tillfällen. 6 st ridgebackar och deras ägare lade sitt eget spår första gången, men idag lade vi spår till varandra. Under de 2 timmar som spåret skall ligga, grillar vi korv eller äter annan medhavd mat och sitter och pratar. Ett härligt gäng som har lätt för skratt. Instrukörerna Kenth och Maja är väldigt duktiga på att förklara, visa och lära ut. En trevlig kurs så här långt.*

51.4. *Nya aktiviteter:*

51.5. *Styrelsen beslutade att Emmy skall anordna fler promenader under året med hjälp av Margareta Borglin.*

51.6. *Styrelsen beslutade att Jörgen skall titta på att vi eventuellt kan ordna en viltspårstävling till hösten och återkommer.*

51.7. *Styrelsen beslutade att Katarina bestämmer med Cimbria om vilken dag som vi kan anordna banrace hos dem, utifrån de olika datum som vi föreslagit.*

51.8. *Styrelsen beslutade att Felicia planerar en Midsommarpromenad i Jönköpingstrakten. Felicia har skickat förfrågan om BPH i Jönköpingstrakten, men ännu ej fått svar – återkommer. Felicia planerar för att anordna en prova -på-dag för viltspår vid ett tillfälle.*

§52. Övriga ärenden

Jörgen redovisade vad som tagits upp på senaste samverkansmötet och berättade att de olika avdelningarna pratar mycket om sina tankar, förslag och aktiviteter.

En instruktion om fotoredigering kommer att skickas ut för att underlätta när man skall lägga upp foto på hemsidan.

Det kommer att skickas ut riktlinjer för hur FB sidan skall skötas och se ut.

Det skulle öppnas för exteriörbedömning från och med 1/6-21.

Justeras mötesordförande

Justeras protokolljusterare

Protokollförare

Jörgen Simonsson

Filip Ingebrigtsen

Katarina Grege



Mötesgrupp
SRRS/Södra

Mötesort
Digitalt

Mötesdatum
2021-06-13

År/Mötesnr
2021/05

Närvarande

Jörgen Simonsson (vice ordförande), Katarina Grege (sekreterare), Felicia Bulkin (ledamot), Åsa Simonsson (suppleant) och Filip Ingebrigtsen (suppleant), Emmy Persson (suppleant).

Anmält förhinder

Ulrika Hall (ordförande), Denniz Jönsson (kassör), Jenny Rylander (ledamot), Helena Augzell (suppleant)

Digitala föreläsningar för alla.

Norra och Östra pratade mycket om sina vandringar. Gå gärna in på deras sidor och titta, tex Högakustenvandringen.

Vill man anordna något större, är det bra att ta upp det på samverkansmötet, så blir det ev lättare att få igenom detta hos Central.

§53. Nästa styrelsemöte

Styrelsen beslutade att hålla nästa arbetsmöte den 15 augusti klockan 19:00 Digitalt.

§54. Mötets avslutande

Ordföranden tackade alla närvarande och avslutade mötet.

Justeras mötesordförande

Jörgen Simonsson

Justeras protokolljusterare

Filip Ingebrigtsen

Protokollförare

Katarina Grege